
V Libochovanech dne   14. září  2010 

  

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

Poslední rychlou akcí před mojí dovolenou byla záchrana majetku TJ Sokol Libochovany a následně i 

rodinných domů stojících u hřiště. Napršelo tolik vody, že se zvedla hladina podzemní vody tak vysoko, 

že podmáčela nejen hřiště, ale i pozemky v okolí. Jediné možné řešení bylo vodu odvést někam do 

nejbližší kanálové vpustě nebo vsakovacího místa. Bez zásahu techniky, odvodňovacího potrubí nebo 

vytvoření nových „škarp“ kolem zatopeného území to nebylo možné. Jinak by se voda čerpala 

z tohoto kousku země ještě dneska. 

  

Technické řešení včetně realizace nabídla společnost, která stavby u hřiště postavila. Bylo to rychlé, 

ale nikdo z kritiků, kterých se v daném období vyrojilo opravdu dost si neuvědomuje, že nešlo o 

majetek obce, ale majetek TJ Sokola a obyvatel tam žijících. A to byl podnět k tomu, aby se ve věci 

obec angažovala. Zatím ještě nevím, jak se k financování obě organizace, tj., Tělovýchovná jednota 

Sokol a majitel pozemků Ulimex s.r.o. postaví, ale jedno je jisté. Požaduji po nich finanční spoluúčast, 

protože obec sama nemůže strkat peníze do cizího majetku. To jí zakazuje zákon. Tím bych chtěla 

vysvětlit majetkové vztahy těm, kteří problematiku financování některých akcí vidí velice 

zjednodušeným viděním. Také nebudete vyměňovat střechu sousedovi, kterému prší do talíře, když 

Vaše střecha opravu nepotřebuje. 

  

Blíží se volební měsíc, volební lístky jsou zkontrolovány, jdou do tisku a vy všichni si chystejte tužky, 

abyste si zaškrtli své vybrané kandidáty. U nás jich budete volit sedm, ti si mezi sebou budou volit 

starostu-starostku. Nové zástupce obce budou čekat nové úkoly, poslední příděl vody z nebes a ze 

spodních pramenů ukázal, že je potřeba se zabývat kanalizací a odvedením vody z míst, kde jí opravdu 

nechceme vidět. 

  

V srpnu jsme v naší evidenci obyvatel zaznamenali šestistého trvale přihlášeného občana. Od mého 

nástupu do starostenské židle v roce 1990 tedy do obce přišlo téměř dvě stovky nových obyvatel. 

Rozvíjí se obec nebo se nerozvíjí? Líbí se tu lidem nebo nelíbí? To je otázka, na kterou si neumím 

spolehlivě odpovědět, ale pro klid duše si přece jen říkám, že se asi rozvíjíme a lidem se tu líbí. 

  

Chybí nám tu toho ještě hodně, ale další rozvoj služeb a pohodlí pro běžný život je už na nových 

poslancích. Co nám vážně velmi chybí je pořádný obchod, protože ty, co tu máme, skutečně ve 

srovnávacím pohledu i s okolními obcemi nemohou obstát. Snad se to povede a budeme v budoucnu 

moci nakupovat v důstojnějším prostředí, když už jsem to nedokázala zrealizovat já se svými poslanci. 

  

  



  

  

Na shledanou příště se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 

 


